
In de cie FD van woensdag 13 mei 2020 zijn de vragen van mevrouw Danielle van Deutekom van de 
CDA-fractie op de volgende wijze door wethouder Bert Rebel beantwoord: 
 
 

1. Is het College het eens met het CDA dat de horeca een belangrijke functie heeft in Huizen?  
Horeca zorgt voor de levendigheid in veel winkelcentra. Het zorgt ook voor meer 
verkeersbewegingen en gezelligheid en is daarmee van vitaal belang. Het voorgaande wordt 
niet voor niets ook naar voren gebracht in het coalitieakkoord, zie punt 3.3.3. ORP. 

 
2. Hoe staat het college tegenover de suggestie om horecaondernemers meer ruimte te geven 

voor terrassen in de openbare ruimte te geven? 
Wij staan positief tegenover het verkennen van de mogelijkheid voor het (tijdelijk) creëren 
van meer terrasruimte. Daarbij vragen wij uiteraard wel aan ondernemers om mee te denken 
en met ideeën te komen. Uiteraard moeten initiatieven inpasbaar zijn waarbij o.a. ook 
gekeken wordt naar (verkeers)veiligheid. Er zijn al verzoeken binnengekomen van 
horecaondernemers die verkend worden. 

 
Op de website van de gemeente Huizen staat inmiddels hierover: 
Terrassen 
Zoals het er nu naar uitziet mogen op 1 juni de terrassen weer open. Mochten ondernemers 
ideeën hebben over tijdelijke verruiming van het terras dan kan hierover in overleg worden 
getreden met de gemeente. Uiteraard moeten deze initiatieven inpasbaar zijn. Daarbij zal 
onder andere ook gekeken worden naar veiligheid. 

 
3. Is het college bereid om naar de precario bijdrage van de horecaondernemers aan de 

gemeente te kijken, daar de ondernemers geen gebruik hebben kunnen maken van hun 
terrassen?  
Eerder is besloten (besluit college 30 april) om de aanslagen precariobelasting voor terrassen 
aan te passen aan het daadwerkelijke gebruik zodra hier duidelijkheid over bestaat. Het gaat 
in totaal om 23 terrassen van diverse omvang. Nadere besluitvorming hierover moet nog 
plaatsvinden.  

 
4. Indien het antwoord van het College op vraag 1 bevestigend is, heeft het College misschien 

nog andere suggesties op welke wijze zij de horecaondernemers kunnen ondersteunen om 
zich op rendabele wijze aan te passen aan de 1,5 meter economie?  
Naast de hiervoor genoemde ondersteunende maatregelen adviseren wij horecaondernemers 
zoveel mogelijk te kijken naar de adviezen die door de branche (Koninklijke Horeca 
Nederland) worden verstrekt.  

 


